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Conducerea Centrului Comercial
Oltenia Sucpi ºi Fraþii Bacriz ureazã

tuturor salariaþilor, comercianþilor,
colaboratorilor Sãrbãtori Fericite cu multe

realizãri, împliniri ºi sãnãtate.
Fie ca toate visele pe care le fãuriþi în
aceste zile magice sã se împlineascã  ºi

drumul strãbãtut pentru realizarea lor
sã vã aducã bucurii în inimi, iar în case

fericire ºi belºug!
„La Mulþi Ani!”.

Sãrbãtorile de Iarnã
sã vã aducã sãnãtate, fericire

ºi împlinirea tuturor dorinþelor!
Un An Nou plin de bucurii -

Conducerea R.A.A.D.P.F.L. Craiova.
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- Alte alegeri, alþi preten-
denþi. Aceleaºi metehne,
Popescule.

OFF-uri de GABRIEL
BRATU-MIB

Ultima zi din calendarul anului 2019
se pregãteºte, în logica fireascã a lucru-
rilor, sã predea ºtafeta, cum se spune,
anului 2020, care bate deja la uºã, ºi în
unele pãrþi ale lumii este aproape venit.
2019 devine de acum o amintire, poate
duioasã pentru unii, tristã de-a dreptul
pentru alþii, din vari motive. A fost un an
tumultos cu destule evenimente de tot
felul, despre care fiecare dintre noi are
propriile pãreri, în funcþie de obstacolele
pe care le-a surmontat, sau împlinirile
avute. Unele mai firave, altele robuste.
Nici un bilanþ general, oricât ar fi de bine
croit, nu are valoare concretã, decât dacã
în el ne regãsim cu toþii ºi fiecare în par-
te. ªi poate nici atunci, fiindcã de soli-
daritatea noastrã, poate trainicã în anu-
mite momente ale istoriei învolburate, se
poate vorbi, dar cu zgârcenie. ªi ne-am
plâns dintotdeauna de dezbinarea neamu-
lui ºi de nesolidarizarea în jurul unei idei,
-un proiect de þarã-, fie ea ºi înãlþãtoare.
Rãmânem aºa cum a demonstrat ºi anul
ce se duce, o þarã cu o identitate confu-

zã ºi difuzã, cu conflicte copios alimen-
tate, unele de sorginte politicã, altele în-
tre generaþii care se vâneazã reciproc
imputându-ºi una alteia vinovãþii reale sau
imaginare. Mai nou exportãm conflicte-
le interne, ducându-le la Bruxelles ºi
Strasbourg. La o privire generalã, anul
2019 a fost unul dominat excesiv de
„scena politicã”, încât parcã nimic alt-
ceva n-a mai contat. Gâlceava a început
la 1 ianuarie 2019 ºi nu s-a terminat la
31 decembrie a aceluiaºi an. Douã rân-
duri de alegeri –europarlamentare ºi pre-
zidenþiale-, n-au avut altã menire decât
aceea a acutizãrii unor vrãºmãºii cu efec-
te dureroase. A fost doborât prin mane-
vre greu de descris un guvern legitim,
rezultat din alegerile parlamentare din
2016, pentru a se instala, prin manevre
oculte, un alt guvern minoritar, susþinut
de parlamentari cameleoni, ceea ce nu
se întâmplã nicãieri în lumea civilizatã.
Dar democraþia noastrã rãmâne una ori-
ginalã. ªi, vorba istoricului Lucian Boia,
„cine mai joacã cinstit în þara asta?”. ªi

vin alte alegeri –locale ºi parlamentare-
cu mizele lor, încât viaþa noastrã rãmâ-
ne, volens-nolens, branºatã la ceea ce se
va derula pe scena politicã, unde duº-
mãniile se exprimã, ca sã spunem aºa,
fãrã prea multã ipocrizie. Nu se umblã
cu menajamente, cu eufemisme, cu iro-
nii fine, ci se practicã muºcãtura laco-
mã, ironia groasã ºi epitetul barbar. Deºi
parcã, nu mai reverbereazã sloganul atât
de îndrãgit unora „DNA, DNA, sã vinã
sã vã ia!”. Sau e doar o impresie. Cum
2019 a lãsat pe câmpul de luptã nu pu-
þini rãniþi politic, sã ne aºteptãm în 2020
la tot ceea ce este posibil: asaltul învinºi-
lor. În plan economic, care ar trebui sã
ne intereseze prioritar, lucrurile au stat
cam aºa: fosta guvernare (PSD-ALDE)
privea partea plinã a paharului, în timp
ce noua guvernare (PNL) vede numai
partea goalã. ªi degeaba detestãm dema-
gogia din speþa Coriolan Drãgãnescu,
patriotismul de paradã, evlavia de partid
ºi de stat, dacã votãm aºa cum s-a vãzut
ºi acceptãm reformatori incolori sau de

mucava. Stilistic ºi psihologic nu e nici
o diferenþã între înãlbirea leºinatã a cui-
va ºi înnegrirea lui furibundã, fiindcã
ambele falsificã realitatea, ºi, prin iradie-
re, stricã sufletul. Prin pãrþile locului,
2019 n-a fost deloc un an rãu, ºi nu pu-
þine proiecte de anvergurã au fost puse
în operã. Despre ele s-a mai vorbit, ºi
vom mai avea rãgazul sã vorbim. Dolje-
nii au avut ºi destule zile senine, cu îm-
pliniri autentice, -cea mai mare produc-
þie de cereale din toate timpurile- ºi cu
siguranþã vor mai avea ºi în anul care
vine. Sã nu omitem, medaliaþii olimpici,
din învãþãmântul preuniversitar de stat,
adevãrata mare bogãþie a Doljului. Sã nu
omitem extensia în lume a produselor
firmei „Casa Noastrã”, un vector auten-
tic al economiei doljene. ªi aºa mai de-
parte. Mâine anul se-nnoieºte! Firi îngã-
duitoare ºi robuste psihic, nimic nu ne
împiedicã sã fim animaþi în pragul nou-
lui an de speranþã, dragoste ºi înþelege-
re. Tuturor doljenilor dragi un sincer ºi
vibrant „La Mulþi Ani!”.

Craiovenii sunt aºteptaþi sã
întâmpine Noul An 2020 în
stradã, cu muzicã ºi ºampanie.
Ca în fiecare an, municipalita-
tea organizeazã un concert sus-
þinut de artiºti cunoscuþi în cen-
trul oraºului. Scena va fi am-

Revelion în aer liber, în centrul Craiovei

plasatã, ºi la aceastã ediþie, în
zona Universitãþii, pentru ca toþi
cei care vor dori sã petreacã
sã poatã sã-ºi gãseascã un loc
liber de-a lungul strãzii „A.I.
Cuza”, care va fi închisã cir-
culaþiei.

Concertele încep la ora 21.30
Spectacolul va începe la ora

21.30 ºi se va încheia puþin dupã
ora 1.00. Vor petrece alãturi de
craiovenii care se vor afla în
stradã vedete ale muzicii româ-
neºti, precum Antonia, Alina Ere-
mia, Mark Stam, Vanotek& Lori
ºi Muse Orchestra, DJ Nero ºi
trupa de dans „Freaks”.„Vã aº-
teptãm sã întâmpinãm Noul An
ºi toate surprizele magice ºi fer-
mecãtoare pe care ni le-a pregã-
tit ºi sã petrecem noaptea dintre
ani alãturi de Antonia, Alina Ere-
mia, Mark Stam, Vanotek & Lori
ºi Muse Orchestra, DJ Nero ºi
Trupa de Dans „Freaks“! One
Man Show MC Tom va fi gazda
în aceastã noapte feericã ºi
spectaculoasã! Începem un nou
capitol cu un show piromuzical
de excepþie!“, a fost mesajul

care a fost postat pe Facebook
de reprezentanþii firmei Forward
Music Agency, organizatorul
acestui eveniment.

Revelionul din stradã costã
320.000 de lei

Noul An 2020 va fi întâmpinat
cu cupe de ºampanie ºi un spec-
taculos foc de artificii, care se va
întinde pe durata a cinci minute.

Pentru organizarea spectaco-
lului de Revelion, Primãria Cra-
iova a plãtit de la bugetul local
suma de 320.000 de lei. Anul tre-
cut, bugetul evenimentului a fost
de 370.000 de lei ºi au urcat pe
scenã Adrian Sînã & Band ºi
Smiley. În 2017, craiovenii au
petrecut intrarea în noul an alã-
turi de Direcþia 5, Morris, Ma-
xim ºi Dana Torop.

LAURA MOÞÎRLICHE

Ieri, în jurul orei 12.50 ,
în apropierea Inspectoratu-
lui Judeþean de Poliþie Dolj,
intrarea de pe strada “Ama-
radia”, a avut loc un incen-
diu puternic. Un autobuz ,
cu o vechime de peste 20
de ani, a luat foc în trafic,
în incintã fiind opt pasageri.
“Imediat ce a ajuns în
staþie, din autobuz au
coborât cei opt pasageri,
fãrã a avea nevoie de
îngrijiri medicale, iar o
persoanã a sunat la 112. În
tot acest timp, ºoferul a
acþionat cu stingãtorul din
partea din spate a mijlocului
de transport. La faþa locu-
lui, au fost trimise trei
autospeciale de lucru cu
apã. Din cauza temperaturii
ºi a flãcãrilor , incendiul s-a

Autobuz în flãcãri, în Craiova
propagat ºi la acoperiºul
unei case din apropiere,
cauza rãmânând sã fie
stabilitã ulterior”, se preci-
zeazã într-un comunicat de
presã emis de Inspectoratul
pentru Situaþii de Urgenþã
“Oltenia” al judeþului Dolj.
Incidentul de ieri nu va
rãmâne fãrã urmãri, mai
ales în ceea ce priveºte
parcul auto al SC  RAT
Craiova. “Întregul efectiv
de mijloace de transport al
RAT Craiova va fi verificat
ºi, cele care nu cospund
legislaþiei în vigoare, vor fi
trimise la casare. Siguranþa
cãlãtorilor este pe primul
plan”, a precizat Sorin
Manda, director al SC RAT
Craiova.

CRISTI PÃTRU
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Cu ce proiecte s-ar putea
mândri judeþul Dolj, ca fiind înce-
pute sau finalizate în acest an?

Desigur, cele mai importante ar fi
investiþiile multianuale, adicã inves-
tiþiile de mare anvergurã, dar care,
de regulã, nu se pot încheia într-un
singur an. La un moment dat, avem
peste 30 de investiþii în desfãºura-
re, iar dimineaþa, responsabilii de
ºantiere veneau ºi spuneau ce pro-
bleme au ºi ce trebuie sã facem în
continuare. O mare responsabilita-
te din partea noastrã este ºi pregã-
tirea mandatului financiar urmãtor
al Uniunii Europene, pentru cã din
2021 va începe acest mandat de 7
ani ºi CJ Dolj trebuie sã fie pregãtit
sã absoarbã câþi mai mulþi bani, pen-
tru cã asta e ºansa acestui mare ju-
deþ. Trebuie sã recunoaºtem cã UE
a avut un efect benefic asupra ju-
deþului nostru, deoarece, în aceas-
tã perioadã, au intrat în Dolj peste 1
miliard de euro, bani ce se regãsesc
în fiecare din cele 111 localitãþi ºi
cel puþin un proiect mare care a fost
dorit de cetãþeni, s-a realizat în fie-
care localitate. Pentru noi cea mai
frumoasã împlinire a fost semnarea
celui mai mare contract, acela de 445
de milioane de euro, prin care adu-
cem în judeþ apã potabilã pe firul II
Izvarna. Proiect realizat în partene-
riat cu Primãria municipiului Craio-
va ºi Compania de Apã Oltenia. Tot
în sala Consiliului Judeþean Dolj, în
prezenþa mai multor parlamentari de
Dolj, printre care aº vrea sã-i amin-
tesc pe Claudiu Manda ºi Lia Olgu-
þa Vasilescu, amândoi având un rol
important în acest proiect, s-a sem-
nat ºi începerea construcþiei drumu-
lui-expres Craiova- Piteºti, care nu
mai este doar pe hârtie, aºa cum s-a
întâmplat mai mulþi ani la rând. Avem
totodatã sufletul împãcat cã ce a þi-
nut de administraþia publicã localã
ºi judeþeanã pentru Spitalul Regio-
nal s-a întâmplat. Adicã, mã refer la
teren, la autorizaþii ºi stãm în conti-
nuare la dispoziþia Ministerului Sã-
nãtãþii, ca sã rãspundem cu tot ceea
ce ne solicitã.

Administraþia judeþeanã a in-
vestit foarte mult în sãnãtate ºi in-
frastructurã. Douã domenii extrem
de importante. Mai exact, care a
fost strategia ?

Sãnãtatea rãmâne în continuare
o prioritate. O parte din bani au fost
investiþi în aparaturã, în dotare ºi în
tehnologie medicalã. Am reparat ºi
igienizat fiecare etaj în parte al Spi-
talului Judeþean de Urgenþã. Fieca-
re etaj ne-a constat între 300 ºi 500
de mii de euro, adicã bani foarte
mulþi. Nu ne lãudãm cu aceste in-
vestiþii pentru cã e ceva normal, sunt
lucruri normale. Am discutat zilele
trecute cu conducerea spitalului
despre ceea ce ar mai fi de fãcut în
2020 ºi ne-am pus de acord ca anul
viitor sã facem un efort ºi sã conti-

Ion Prioteasa, preºedintele Consiliului Judeþean Dolj :
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Preºedintele Consiliului Judeþean Dolj, Ion

Prioteasa, este nu numai un om politic cu ex-
perienþã, dar ºi un bun om de administraþie,
care ºi-a pus amprenta pe dezvoltarea aces-
tui judeþ. Este un factor de echilibru în ca-
drul Consiliului Judeþean Dolj, reuºind per-
formanþa ca, în toþi anii de mandat, sã treacã
bugetul cu votul tuturor consilierilor judeþeni.
Împreunã cu echipa sa a creionat o strategie
pentru judeþul pe care-l administreazã, iar

banii au fost direcþionaþi în principal cãtre
proiectele din sãnãtate ºi infrastructurã. De-
sigur, Craiova se va putea mândri în anul care
vine cu douã noi clãdiri, unice în Europa:
Muzeul Cãrþii ºi Exilului Românesc ºi Cen-
trul Brâncuºi, care vor fi vizitate de câþi mai
mulþi strãini. Despre aceste proiecte, precum
ºi despre multe altele am stat de vorbã, pe
final de an, cu Ion Prioteasa, preºedintele
Consiliului Judeþean Dolj.

Interviu realizat de MARGA BULUGEAN

nuãm sã alocãm sumele bani nece-
sari pentru Clinica de Cardiologie,
sã facem ultimele investiþii astfel
încât sã funcþioneze la capacitate.
Dorim sã vedem aceastã Clinicã de
Cardiologie cã funcþioneazã aºa
cum trebuie, nu mai vrem sã vedem
oameni care pleacã la Bucureºti ºi
Timiºoara ca sã se opereze, ci sã o
facã aici, în condiþii de maximã sigu-
ranþã. Avem medici foarte buni, iar
alþii se pregãtesc în afarã ºi vor sã
vinã acasã, la Craiova.

La Clinica de Cardiologie vor-
bim de o investiþie de 7 milioane
de euro. Dar cum stãm cu Unita-
tea de Primiri Urgenþe (UPU) ?

În acest an trebuie sã dãm în
funcþiune extinderea de la UPU,
care este o investiþie de 6 milioane
de euro ºi vom vedea astfel ºi zona
de urgenþã finalizatã cu o salã de
operaþie foarte bine pusã la punct.
Tot la spital facem o investiþie de
4,5 milioane de euro, pentru reabili-
tarea ºi modernizarea Clinicii de
Oncologie, o clãdire separatã de
spital, care va fi dotatã cu lifturi ex-
terioare, va avea un culoar care duce
cãtre buncãr. Totodatã, ne vom ocu-
pa ºi de partea exterioarã a spitalu-
lui. S-a câºtigat licitaþia pentru amen-
jarea celor douã parcãri. Vom face
acolo o zonã verde, de recreere a
bolnavilor, un pãrculeþ, cu bãncuþe,
unde se pot plimba ºi chiar întâlni
cu familiile. Ceea ce ne-am dori ar fi
ca Ministerul Sãnãtãþii sã ºtie cã
acest spital este al lui ºi sã mai facã
achiziþii ºi pentru aceastã unitate,
pentru cã este cel mai mare spital
din þarã. Ne-am lovit chiar sãptãmâ-
na trecutã de faptul cã sunt mulþi
directori în acest minister care ha-
bar nu au cã acest spital le aparþine.
Ne certa pe noi cã nu ºtiu ce nu s-a
fãcut pe aici, când cei care trebuiau
sã facã erau chiar ei....Ministerul Sã-
nãtãþii.

Spitalul de la Leamna þine tot
de Consiliul Judeþean. A primit
acreditarea aceastã unitate spita-
liceascã ?

Vom avea o abordare mai atentã
cãtre Spitalul din Leamna, unde este
o construcþie veche, de mai bine de
o sutã de ani ºi care nu mai cores-
punde. Am investit ºi acolo în jur
de 500.000 de euro ºi a ajutat, pen-
tru cã, la sfârºitul  acestui an, Spita-
lul de la Leamna ºi alte douã spitale
din þarã au primit acreditarea. Vom
face o aripã nouã a spitalului ºi o
investiþie în ceea ce priveºte alimen-
tarea cu apã. Mai avem ºi alte douã
centre medico-sociale ale noastre :
de la Amãrãºtii de Jos ºi Brabova,
care vor primi bani ºi unde vor face
lucrãri suplimentare.

Sã trecem ºi la partea de infras-
tructurã. Care sunt proiectele de
anvergurã din judeþul Dolj ?

Drumul Craiova – Cetate ar fi
unul dintre aceste proiecte, dar a
suferit o reevaluare. Iniþial a fost
proiectat la 37 milioane de euro ºi
nu a venit niciun constructor la lici-
taþie, ca urmare a preþului foarte scã-
zut. S-a reevaluat proiectul ºi s-a
stabilit o sumã de 50 de milioane de
euro. A avut loc licitaþia, au venit
douã firme, aºadar avem câte o fir-
mã pentru fiecare tronson, pentru
cã am împãrþit drumul în douã tron-
soane în aºa fel încât sã se facã mai
repede. ªi al doilea drum, care are
tot 50 de milioane de euro, este dru-
mul care începe de la Giurgiþa ºi
merge spre Urzicuþa- Afumaþi – Bãi-
leºti – Moþãþea-Unire-Pleniþa-limita
judeþului Mehedinþi. Iar pe unde
facem aceste drumuri ne aºteptãm
sã înfloreascã ºi zona, sã vinã copiii
mai des acasã, creºte valoarea tere-
nurilor, iar regiunea e mai atractivã
din punct de vedere economic. Mai
facem ºi  câteva drumuri prin PNDL
: Dãbuleni - Amãrãºti - limita jude-
þului Olt; Bulzeºti – limita judeþului
Vâlcea, drumul de la Gogoºu ºi alte-
le. De asemenea, ne propunem sã
reabilitãm douã drumurui, pe care
sã le facem cu societatea noastrã
de drumuri ºi poduri – SCDLP. Este
vorba despre drumul Gherceºti -
Ungureni ºi care a fost stricat de
maºinile de mare tonaj. Iar al doilea
drum este cel spre Vulpeni. Mai exis-
tã ºi un program, pe Strategia Du-
nãrii, prin care o sã mai reabilitãm
cel puþin douã drumuri.

Ce investiþii se vor mai face la
Aeroportul Internaþional Craio-
va ? La ce sã ne mai aºteptãm
anul viitor ?

Aeroportul din Craiova are mai
multe componente. Am obþinut lân-
gã Aeroport un teren de 7,3 hecta-
re. Pe fonduri europene facem un
drum perimetral, cu iluminat pro-
priu, cu sistem video, astfel ca în
orice moment, sã te poþi duce în
orice colþ al Aeroportului, fie cã
vorbim de o maºinã de pompieri
sau o maºinã a SMURD-ului. Tot-
odatã, extindem Aeroportul, extin-
dem cele douã terminale. Termina-
lul de Sosiri trebuie sã-l extindem
pe locul actualei parcãri ºi va tre-
bui sã facem o nouã parcare pe care
o vom duce spre zona Hanul Doc-
torului. Avem 8 milioane de euro la
dispoziþie, numai pentru extinderea
terminalelor. Aceastã investiþie va
rezolva ºi partea de plecãri. Mã re-
fer la porþile de ieºire spre pistã,
cãtre avioane. Deºi avem ºi etaj ºi
parter în zona de aºteptãri, lumea
stã la parter pentru cã pe acolo se
face accesul cãtre porþi. ªi atunci
suntem nevoiþi sã facem porþi ºi la
etaj care sã facã legãtura cu pista.
Cea mai mare aºteptare este legatã
de suma de 76 milioane de euro bani
pe care îi vom investi în construi-
rea de la zero a douã terminale, cu

o zonã de parcare a avioanelor cu
o capacitate mult mare mare decât
a celor care zboarã în prezent de
aici, din Craiova. Proiectul preve-
de ºi o autogarã, astfel încât, dacã
sunt cãlãtori care trebuie sã ajun-
gã ºi într-o localitate ruralã, sã aibã
ºi aceastã posibilitate, adicã sã fie
o maºinã, un microbuz care sã facã
ºi astfel de transporturi.

Dar aceste proiecte, absolut
toate au trecut prin ºedinþele ordi-
nare de Consiliu Judeþean, au fost
analizate ºi votate, aproape în
unanimitate sau cu o largã majo-
ritate de consilierii judeþeni, indi-
ferent de culoarea lor politicã.
Meritul vã aparþine ? Dar totuºi
care e reþeta pentru cã acest lucru
nu se întâmplã peste tot în þarã ?

În primul rând, am fost foarte
corect cu toþi consilierii judeþeni.
Le-am prezentat în detaliu proiec-
tele, le-am spus ºi lucrurile bune ºi
mai puþin bune. În al doilea rând,
s-au covins cã ceea ce construim
aici nu are vreo legãturã cu vreun
partid politic, totul are legãturã cu
judeþul. Investiþiile de aici nu sunt
ale PSD-ului, ci ale judeþului Dolj.
ªi în al treilea rând, colegii liberali
nu au fost excluºi niciodatã. Au
fãcut parte din comisii, au fost tri-
miºi la faþa locului, au verificat, au
notat. Þin cont de pãrerile ºi pro-
punerile colegilor de la PNL. Au
venit cu idei extraordinare pe care
le-am inserat imediat. De când sunt
eu preºedinte, nu am avut nicioda-
tã un buget  care sã nu fie votat în
unanimitate. ªi nu avem nicio mare
investiþie care sã nu fi fost votatã
de toatã lumea. Toþi consilierii ju-
deþeni, indiferent de culoarea lor
politicã, ºi-au adus contribuþia.
Sunt invitaþii cu toþii nu numai la
vot, dar ºi la inaugurãri de obiecti-
ve. Împãrþim ºi satisfacþia realizãrii
unui proiect. Nu suntem singuri...

Sunt câteva proiecte interesan-
te ºi în domeniul cultural. Dar cred
cã Muzeul Cãrþii ºi Exilului Ro-
mânesc este cel mai de rãsunet,
pentru cã nu mai existã nicãieri
în Europa un astfel de edificiu.
Ideea îi aparþine managerului Bi-
bliotecii, Lucian Dindiricã, ºi me-
ritã felicitat. Îl vom vedea finali-
zat în 2020 ?

Mi s-a pãrut foarte extravagant
la început. L-am privit cu rezervã,
dar când l-am vãzut pe domnul Ba-
sarab Nicolescu atât de entuzias-
mat, m-am aplecat mai atent pe pro-
iect ºi mi-am dat seama cã este ceva
care ar putea pune Craiova pe harta
Europei culturale. Vorbim de marile
familii intelectuale de la Paris, care
organizau cenaclurile ºi unde parti-
cipau Cioran, Eliade, etc. S-au adus,
aºadar, tiruri întregi cu cãrþi din toa-
te colþurile lumii. În plus, am luat
toate cãrþile ce au aparþinut ultime-
lor trei generaþii ale academicianu-
lui Dinu C.Giurescu ºi vom face o
camerã în cadrul acestui Muzeu cu
aceste capodopere. Tot acolo se va
afla ºi biblioteca personalã a acade-
micianului Dan Berindei, precum ºi
a doamnei Ileana Vulpescu. Con-
form contractului, Muzeul ar trebui
terminat în doi ani, dar din discuþiile
pe care le-am avut cu constructorul
existã o mare posibilitate ca în 2020
sã inaugurãm ºi acest Muzeu. Du-
rerea noastrã rãmâne Centrul Cul-
tural Brâncuºi. ªi aceastã clãdire
estze unicã în Europa. Din pãcate,
douã firme italiene care au câºtigat
una dupã alta licitaþia, cum au câºti-
gat. Aºa au ºi renunþat. Cu prima
ne-am judecat ºi am câºtigat, pen-
tru cã i-am solicitat daune de 4 mili-
oane de euro, adicã suma pe care
am pierdut-o ca finanþare europea-
nã. Lucrarea fiind complexã, sunt
foarte puþine firmele care se pricep.
O astfel de clãdire nu s-a mai ridicat
nicãieri în Europa. Este o construc-
þie din sticlã, formatã din foi de sti-
clã, care au o înãlþime de 15 metri ºi
12 metri lãþime. Iar aceste foi de sti-
clã nu le produce decât o singurã
companie din Germania. Numai cã
nu se poate lucra decât la o tempe-
raturã de 10 grade, aºadar din apri-
lie se vor apuca de treabã ºi sperãm
din tot sufletul ca în 2020 sã se fina-
lizeze ºi aceastã casã a lui Brâncuºi,
pentru cã nu va fi un Muzeu, ci un
Centru Brâncuºi.

Ce le uraþi doljenilor acum la
final de an?

Sãnãtate, în primul rând, ºi aº
vrea sã ne împãcam. Suntem un
popor cam dezbinat ºi cred cã a
venit timpul sã ne cerem scuze unii
altora.

La mulþi ani, doljeni!
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Cristescu Iulian, Primarul Comunei

Leu, ureazã tuturor locuitorilor, multã
sãnãtate, belºug în case, Sãrbãtori liniºtite
alãturi de cei dragi ºi numai realizãri!
În speranþa unui an mai bun, vã trimit

o caldã felicitare, un strop de încredere
ºi fericire! LA MULÞI ANI 2020!

În spiritul Sãrbãtorilor de Iarnã ºi în
apropierea momentului ce marcheazã
cumpãna dintre ani , doresc  ca magia

acestor sãrbãtori sã pãtrundã în casele ºi
în sufletele  tuturor locuitorilor oraºului

Segarcea ºi sã le aducã multã sãnãtate,
bucurii ºi împliniri!LA  MULÞI ANI 2020!

Primarul Oraºului Segarcea,
Tutunaru Nicolae

Lumina Sãrbãtorilor de Iarnã sã pãtrundã
în toate casele locuitorilor oraºului

Dãbuleni, sã le aducã din partea primarului
Bãjenaru Aurel, multã sãnãtate, bucurii

ºi un an mai bogat în împliniri, mai înalt
în aspiraþii, plin de succese!

Sã-i avem aproape pe toþi cei dragi!
„LA MULÞI ANI 2020!”

În vremea colindelor, vremea bucuriei ºi speranþei,
primarul comunei Cãlãraºi, Vergicã ªovãilã,
ureazã tuturor locuitorilor comunei Cãlãraºi

multã sãnãtate, un An Nou îmbelºugat ºi fericit,
realizãri ºi împliniri, sã îi aibã în preajmã pe toþi
cei dragi! Iubirea, bucuria, înþelepciunea ºi gene-

rozitatea sã vã fie cãlãuze în 2020!
LA MULÞI ªI SÃNÃTOªI ANI!

Mireasma cetinei de brad sã poarte bucuria
colindelor ºi sã ajungã în casele tuturor locuito-
rilor comunei Cetate alãturi de toate urãrile de
sãnãtate, prosperitate ºi bunãstare din partea
primarului, Duþã Marin. Sufletele sã vibreze
în armonie ºi pace, iar norocul sã vã urmeze

în Anul 2020! „LA MULÞI ANI!”

Ca grâul sub zãpadã, ca fulgul în zbor sã
primim speranþa unui An Nou 2020!

La Cumpãna dintre Ani, Primarul Comunei
Ghidici, Tache Constantin, este alãturi de toþi
locuitorii comunei  ºi le transmite  multã sãnã-

tate, bucurii, sã-i aibã aproape pe cei dragi,
sã se bucure de dragoste, iubire ºi preþuire!

”LA MULÞI ªI FERICIÞI ANI!”

Sãrbãtorile de Iarnã sã lumineze casele ºi
inimile tuturor locuitorlor comunei Maglavit,

sã le aducã sãnãtate, fericire, belºug ºi bucurii,
din partea primarului Ion Dinu. Fie ca Noul An

2020 sã vã gãseascã pe toþi la fel de voioºi,
sãnãtoºi ºi împliniþi sufleteºte!

„LA MULÞI ANI!”

Ghencioiu Constantin, Primarul Comunei
Mârºani, închinã în cinstea cetãþenilor comunei
Mârºani o cupã a bucuriei, nãdejdei ºi speran-
þei, acum, la Cumpãna dintre Ani, când trebuie
sã fim cu toþii mai buni, mai liniºtiþi ºi încrezã-

tori. Iubirea, bucuria, înþelepciunea ºi generozi-
tatea sã vã fie cãlãuze în 2020! În speranþa unui

an mai bun, vã transmit tuturor un cãlduros:
“La Mulþi Ani!”

Când ultimele file cad din mii de calendare ºi se
aprind steluþe-n crengi de brad, ca semn de urare

ºi preþuire le sunt alãturi locuitorilor comunei
Orodel ºi le doresc sã aibã parte de un An Nou
2020 mai bun, presãrat cu succese ºi realizãri,

alãturi de tradiþionalul „LA MULÞI ANI!”
Primarul Comunei Orodel, Vâlcomeanu Jane
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Vergil Dascãlu, Primarul Comunei
Cioroiaºi, transmite tuturor locuitorilor,
calde urãri la ceas de Sfinte Sãrbãtori, sã
aibã parte de un An Nou  îmbelºugat, iar

sufletele sã le fie colindate de multe bucu-
rii. Fie ca spiritul Sãrbatorilor de Iarnã
sã pãtrundã în toate casele ºi-n inimile

celor dragi!
 LA MULÞI ANI 2020!

Acum, când Anul Nou 2020 se apropie cu
repeziciune, le doresc dragilor mei consãteni
din comuna Ostroveni sã fie sãnãtoºi, mulþu-
miþi sufleteºte ºi încrezãtori! Îmi doresc ca

Anul Nou sã vã gãseascã alãturi de familiile
dumneavoastrã, sã fiþi fericiþi ºi bucuroºi!

LA MULÞI ANI! Primarul Comunei Ostroveni,
Preduº Silviu Dorel

Primarul comunei Pleniþa, Calafeteanu
Mihai-Puiu, la ceas de sãrbãtoare, trans-
mite tuturor  cetãþenilor  multã sãnãtate,
bucurii, sã pãºim încrezãtori în Noul An,
cu sufletele pline de iubire ºi nãzuinþe!
Speranþele ce au rãmas speranþe sã le

preia Anul Nou 2020!”LA MULÞI ANI!”

Minunatul spirit al Sãrbãtorilor de
Iarnã sã-i însoþeascã mereu pe toþi locui-
torii comunei Poiana Mare, sã le aducã

multã sãnãtate, pace în suflete, bucurii ºi
realizãri alãturi de toþi cei dragi. O caldã
urare ºi tradiþionalul „LA MULÞI ANI!”

din partea primarului Vintilã Marin

Primarul comunei Urzicuþa, Grigorescu
Florea, ureazã tuturor locuitorilor multã sãnãtate,
prosperitate, bucurii ºi putere de muncã. Fie ca
Noul An 2020 sã ne gãseascã pe toþi mai buni,
mai iertãtori, cu sufletele curate ºi mulþumite!

SÃRBÃTORI  FERICITE!
LA MULÞI ANI!

Frumuseþea iernii cu albul fulgilor de nea
presãraþi peste gândurile noastre, cu dulcele ecou
al colindelor, cu imaginea în suflet a celor dragi,

ne va purta într-un Nou An împliniþi, iubiþi ºi
fericiþi! Ca semn al preþuirii, le urez locuitorilor

comunei Moþãþei  sã aibã parte de un an mai bun,
cu realizãri ºi belºug! Casele ºi inimile sã le fie

luminate de izbândã, puritate ºi speranþe!
LA MULÞI ANI CU SÃNÃTATE 2020!

Primar, Enea Constantin

Luminã în case, pace în suflete, mese
îmbelºugate ºi toþi cei dragi acasã, le urez
la ceas de sãrbãtoare, locuitorilor comunei

Valea Stanciului! Noul An 2020 sã fie
presãrat cu realizari remarcabile,

împliniri, sãnãtate, fericire ºi izbândã!
 „LA MULÞI ªI SÃNÃTOªI ANI!”

Primar, Gângioveanu Ovidiu

La cumpãna dintre ani, lumina bucuriei ºi
speranþei sã pãtrundã în casele tuturor locuitorilor

oraºului Calafat, sã le bucure inimile de liniºte
sufleteascã, sã aibã realizãri, belºug ºi împliniri,
sã poarte în suflete izbânda ºi speranþa! Încrede-
rea ºi bucuria aduse de Sfintele Sãrbãtori sã vã
însoþeascã pe tot parcursul anului ce va urma!

”LA MULÞI ANI 2020!”
Ciobanu Lucian, Primarul Oraºului Calafat

2020 sã vinã  cu sãnãtate, bucurii, mult spor ºi
împliniri! Le doresc locuitorilor comunei Malu

Mare, acum, când orologiul stã sã batã Anul Nou,
sã-l întâmpinaþi cum se cuvine, cu inimile pline de

dragoste ºi bunãtate, cu mesele îmbelºugate,
familiile sã vã fie unite ºi sã aveþi parte de tot ce
este mai bun! Cele mai alese gânduri de preþuire
ºi încredere, multã sãnãtate, putere de muncã ºi
„LA MULÞI ANI!” vã ureazã Primarul Comunei

Malu Mare, Dodocioiu Ilie
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Sãrbãtoarea Anului Nou ne oferã deose-

bita plãcere sã le adresãm  tuturor locuito-
rilor comunei Iºalniþa, sincere urãri de
sãnãtate, fericire ºi prosperitate. Fie ca

tradiþionalele colinde româneºti sã rãsune
în toate casele ºi sã vesteascã un An Nou
2020 îmbelºugat pentru dumneavoastrã,
pentru familii ºi pentru toþi cei dragi!”

LA MULÞI ANI!” Consiliul Local Iºalniþa,
Primar Bãlan Eugen

Anul Nou 2020 sã vinã  cu voie bunã, trai uºor,
sãnãtate, bucurii ºi mult spor! Le doresc locuito-
rilor comunei Podari, acum, când orologiul stã sã
batã trecerea dintre ani, sã-l întâmpinaþi cum se
cuvine, cu inimile pline de dragoste ºi bunãtate,
cu mesele îmbelºugate, familiile sã vã fie unite ºi
sã aveþi parte de tot ceea ce este mai bun! Cele
mai alese gânduri de preþuire ºi încredere, multã
sãnãtate, putere de muncã ºi „LA MULÞI ANI!”

administrator public, Aurel  Gheorghiþã

Frumuseþea iernii cu albul fulgilor de
nea presãraþi peste gândurile noastre, cu
dulcele ecou al colindelor, cu imaginea în

suflet a celor dragi, ne va purta într-un
Nou An împliniþi, iubiþi ºi fericiþi!

Ca semn al preþuirii, le urez locuitorilor
comunei Bistreþ sã aibã parte de un an

mai bun, cu realizãri ºi belºug! Casele ºi
inimile sã le fie luminate de izbândã,
puritate ºi speranþe! LA MULÞI ANI

CU SÃNÃTATE! Primar,  Antonie Cristina

Este vremea colindelor ºi-a bucuriei! Norocul
sã vã urmeze, bunãstare s-aveþi, pace în suflete vã

doresc de Sãrbãtori ºi-n Anul care vine! Lãsaþi
magia Sãrbãtorilor de Iarnã sã vã picure în suflete
fiori de sfinþenie ºi primiþi cu drag toate gândurile

de preþuire, realizãri ºi prosperitate, din partea
Primarului Urtilã Cristinel !În preajma Anului Nou

sunt alãturi de toþi locuitorii comunei Bârca
cu cele mai calde urãri de sãnãtate, belºug ºi

împliniri! LA MULÞI ANI 2020!

E cumpãna dintre ani! Sã privim înapoi cu
iertare, înainte cu speranþã, în jos cu înþelegere ºi

în Sus cu recunoºtinþã! Speranþa sã vã deschidã
poarta spre un An Nou plin de bucurii ºi împliniri!
Sunt cu toatã inima alãturi de toþi locuitorii comu-
nei Almãj  ºi le transmit cele mai  calde gânduri de

sãnãtate, belºug ºi realizãri, sã fiþi încrezãtori ºi
mulþumiþi sufleteºte!”LA MULÞI ANI 2020!”

Ion Rãcãreanu, Primarul Comunei Almãj

Vasilca ªtefan, Primarul Comunei
Carpen, este alãturi de toþi locuitorii cu

un gând bun ºi cu o urare caldã, acum,
în preajma Noului An 2020, când toate

sufletele aºteaptã  o mângâiere ºi o vorbã
bunã, iertare ºi dragoste! Vã doresc sã

aveþi parte de un an prosper, plin de Luminã,
Speranþã ºi Iubire! LA MULÞI ANI!

Belºug ºi realizãri sã vã aducã Noul An
2020! Multe împliniri în viaþã, inimile sã

tresalte de dragoste ºi iubire, sã aveþi
familiile unite ºi casele pline de bucurii!
Primarul Comunei Sopot, Cãtãlin Trãistaru,

transmite cele mai alese ºi preþioase
gânduri pentru toþi locuitorii comunei,

multã sãnãtate, putere de muncã ºi
„LA MULÞI ANI!”

Fie ca toate visele pe care le fãuriþi în aceste
zile magice de Sãrbãtoare sã se împlinescã,
drumul strãbãtut pentru realizarea lor sã vã
aducã bucurie în inimi, iar în case sã aveþi

parte numai de fericire ºi belºug. Un cãlduros
”La Mulþi Ani 2020 !” tuturor locuitorilor

comunei Seaca de Câmp! Primar, Bãloi Iulicã

Noul An 2020 sã fie presãrat cu realizari remar-
cabile, împliniri, sãnãtate, fericire ºi izbândã! Fie
ca bucuriile ºi gândurile frumoase ale prezentului
sã devinã amintirile frumoase ale viitorului! Un

An Nou fericit! ”LA MULÞI ANI 2020!” Luminã în
case, pace în suflete, mese îmbelºugate ºi toþi cei

dragi acasã, vã ureazã la ceas de sãrbãtoare,
Primarul comunei Giubega, Gunã Stelian.

LA MULÞI ªI SÃNÃTOªI ANI!
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Mungiu Gheorghe, Primarul Comunei

Ciupercenii Noi, la ceas de sãrbãtoare, închinã
o cupã a bucuriei ºi speranþei pentru toþi

locuitorii comunei ºi le transmit din tot sufletul
sã aibã parte de un an mai bun, cu multe

realizãri ºi satisfacþii, sã fie sãnãtoºi, sã-i aibã
aproape pe toþi cei dragi ºi sã se bucure împre-
unã cu familiile dumnealor de tot ce este mai

de preþ! ”LA MULÞI ANI 2020!”

Primarul Oraºului Filiaºi, Gheorghe
Ilie Costeluº, ureazã tuturor locuitorilor
din oraºul Filiaºi, multã sãnãtate, belºug
în case, Sãrbãtori liniºtite alãturi de cei
dragi ºi numai realizãri! În speranþa unui
an mai bun, vã trimit o caldã felicitare, un

strop de încredere ºi fericire!
”LA MULÞI ANI 2020!”

Lãsaþi magia Sãrbãtorilor de Iarnã sã vã
picure în suflete fiori de sfinþenie ºi primiþi
cu drag toate gândurile de preþuire, reali-

zãri ºi prosperitate!
În preajma Anului Nou sunt alãturi de toþi

locuitorii oraºului Bechet cu cele mai calde
urãri de sãnãtate, belºug ºi împliniri!

„LA MULÞI ANI 2020!”
Glãvan Adrian, Primarul Oraºului Bechet

În vremea colindelor, vremea bucuriei ºi
speranþei, primarul comunei Vârvoru de Jos,

Tabacu Nicu, ureazã tuturor locuitorilor, multã
sãnãtate, un An Nou îmbelºugat ºi fericit,

realizãri ºi împliniri, sã îi aibã în preajmã pe
toþi cei dragi. Iubirea, bucuria, înþelepciunea

ºi generozitatea sã vã fie cãlãuzã în 2020!
LA MULÞI ªI SÃNÃTOªI ANI!

La Cumpãna dintre Ani, Lumina bucuriei ºi
încrederii  sã pãtrundã în casele ºi-n sufletele

tuturor, sã vã  bucure inimile de liniºte,
împliniri ºi speranþe!

Fie ca toate visele pe care le fãuriþi în aceste
zile magice de Sãrbãtoare sã se împlinescã,
drumul strãbãtut pentru realizarea lor sã vã

aducã bucurie în inimi, iar în case sã aveþi parte
numai de fericire ºi belºug! Mulþi ani fericiþi!

Primarul comunei Calopãr, Marin Cãtãlina

La Mulþi Ani!” le urez tuturor locuitorilor
comunei Argetoaia! Sãrbãtorile de Iarnã sã

lumineze casele ºi inimile tuturor,  sã le aducã
sãnãtate, fericire, belºug ºi bucurii, din partea
primarului Vânãtoru Lucian. Fie ca Noul An

2020 sã vã gãseascã la fel de voioºi, sãnãtoºi
ºi împliniþi sufleteºte! LA MULÞI ANI!

Primarul Comunei Bucovãþ,
Marius Cristian Tuþã, ureazã tuturor

locuitorilor un An Nou Fericit alãturi de
toþi cei dragi, sãnãtate ºi bunãstare, casele
sã le fie colindate de mireasma cetinei de
brad ºi de toate gândurile bune ºi urãrile

de sãnãtate!  LA MULÞI ANI 2020!

La Cumpãna dintre Ani, Primarul
Comunei Unirea, Marin Bãdoiu, transmite
tuturor  cetãþenilor  multã sãnãtate, bucu-

rii, sã pãºim încrezãtori în Noul An,
cu sufletele pline de iubire ºi nãzuinþe!
Speranþele ce au rãmas speranþe sã le

preia Anul Nou 2020!
LA MULÞI ANI!

Primãria comunei DIOªTI, judeþul
DOLJ, organizeazã concurs de ocupare a
posturilor de PAZNIC ºi de MUNCITOR
ÎNTREÞINERE, pe perioadã nedetermi-
natã, funcþii contractuale în cadrul Com-
partimentului Deservire al Aparatului de
specialitate al Primarului comunei
DIOªTI.

Dosarele de înscriere se pot depune
pânã la data de 10.01.2020, ora 12.00,
la secretarul comisiei, doamna Rusu
Maria, la sediul Primãriei Dioºti.

Concursul se va organiza în douã etape:
Proba scrisã – 22.01.2020, ora 9.00,

la sediul Primãriei;
Proba – Interviul se va anunþa ulterior.

Pierdut carnet student eliberat de
Facultatea de Drept pe numele LICOIU
ION VIOREL. Se declarã nul.
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Alb-albaºtrii sub lupã

Pigl iacel l i  – Destul  de
complicatã situaþia lui. Sezo-
nul trecut a fost excelent, ac-
tualul a fost slab. A gafat de
la început ºi a fãcut-o pentru
cã a fost superficial în pregã-
tire. S-a vãzut de la primul an-
trenament din varã, sub co-
manda lui Papurã, cã nu este
preocupat, concentrat. Ori cã
i-a plecat Mangia ºi antreno-
rul de portari italian, Capece,
ori cã nu I s-a dat drumul
când a avut oferte, dar nu a
avut un sezon bun. Chiar ºi
aºa, trebuia menþinut în poar-
tã pânã la înlocuirea lui cu un
portar de valoare, nu trebuia
îndepãrtat.

Popescu – În sfârºit, a avut
ocazia sã demonstreze ce poa-
te, dar nu a confirmat speran-
þele puse în el. În primul rând,
portarul trebuie sã-þi ofere si-
guranþã, încredere, pe care sã
le transmitã în primul rând
coechipierilor, pe care sã-i di-
rijeze în teren. Cu Popicã stai
mereu cu frica-n sân. Para-
doxal, pentru cã el nu a fãcut
gafele pe care le-a fãcut Pi-
gliacelli în acest sezon. Popi-
cã ar fi de folosit dacã echipa
joacã în play-out sau în Liga
a II-a. Poate este încã prea
tânãr, are 22 de ani, iar portarii
se dezvoltã mai greu.

Martic – Este printre cei
mai buni dacã nu cumva cel
mai bun fundaº dreapta din
Liga I. Problemele lui au fost
accidentãrile ºi faptul cã este
în ultimul an de contract. Ar
fi un câºtig prelungirea con-
tractului, este jucãtor valoros.
Puþine meciuri anul acesta,
are 1 gol, 2 pase de gol.

Vlãdoiu – Nu se poatre
spune cã a dezamãgit, dar nici
nu a confirmat. Nu am remer-
cat vreo centrare deosebitã,
poate numai cursa din meciul
cu FCSB. A jucat mai mult
pentru cã este under.

Borþa – A jucat puþin, a fost
ezitant în meciul cu Dinamo.
Poate cã trebuia împrumutat
ºi anul acesta.

Mãþel – Transfer inutil, þi-
nând cont cã erau 3 jucãtori
pe acel post, unul fiind cel mai
bun din liga I, iar doi under.

Briceag – Nu mai are vii-
tor la prima echipã ºi proba-
bil nici la club, dar va rãmâ-
ne pânã la varã, mai ales cã
s-a accidentat Bancu. Presta-
þii  modeste, cu greºeli,  în

meciurile din Europa, cu Hon-
ved ºi AEK.

Vãtãjelu – Una dintre ma-
rile dezamãgiri. E adevãrat, ca
fundaº stânga postul era ocu-
pat de Bancu, iar ca extremã
stânga trebuie folosiþi puºtii
Mihãilã sau Baiaram, dar ºi
când a avut ocazia de a juca,
a fãcut-o mult sub aºteptãri.
Numai meciul de la Mediaº
ne-a adus aminte de evoluþiile
din prima sa debarcare în Bã-
nie. Are 3 goluri totuºi. Mai
sunt speranþe cã poate fi re-
cuperat, mai ales cã e nevoie
de el o datã cu accidentarea
lui Bancu.

Tiago Ferreira – De când
a venit la Craiova a dat oare-
care randament în sistem cu
3 fundaºi. În rest, nu a avut 2
meciuri la rând fãrã sã gafe-
ze. Nu a acceptat sã plece la
FCSB, la schimb cu Bãlaºa,
probabil cã Becali l-ar fi ex-
pediat dupã prima reprizã în
care l-ar fi vãzut. Meciul cu
Hermannstadt din deplasare
este una dintre prestaþiile sale
horror. A intrat în ultimele 6
luni de contract, nu mai e de
pãstrat.

Acka – ªi lui îi putem nu-
mãra gafele, la prima strigare
ne amintim de cele care ne-
au costat scump, cu AEK, cu
Sepsi, cu FCSB, etc. Echipa
are nevoie de stoperi con-
stanþi. Neapãrat.

Kelic – Nu a mai prins echi-
pa în acest sezon, s-a ºi acci-
dentat. Are problemele ºtiute
pe faza de construcþie, iar anul
acesta a fost bântuit ºi de ac-
cidentãri. Nici el nu pare sã mai
aibã viitor în Bãnie.

Bãlaºa – A pãrut (ºi proba-
bil cã este) un câºtig, dar în
ultimele meciuri s-a molipsit
ºi el de la colegii de linie. A
greºit grav cu Astra ºi FCSB.
Are ºi 2 goluri, fiind unicul
stoper care a punctat.

Cosic – Adus ca fundaº
central, l-am vãzut doar la mij-
loc, unde nu a impresionat, a
fost destul timp ºi accidentat.
A dat totuºi acel assist pentru
Ivan în meciul cu Dinamo, ºi
pare sã aibã calitãþi, dar nu a
venit pus la punct fizic, se aº-
teaptã la mult mai mult de la
el dupã pregãtirea de iarnã.

Bancu – Probabil cel mai
bun jucãtor al Craiovei în
acest sezon. A prins meciuri

bune ºi la naþionalã. ªi-a fã-
cut excelent treaba în apãra-
re, aduce un permanent plus
ofensiv, au fost meciuri în
care a fost chiar decisiv, din
postura de fundaº stânga. Nu
are acelaºi randament la mij-
loc, deºi se poate achita ºi
acolo cu brio de sarcini. Uni-
cul meci cu probleme a fost
cel de la Voluntari, dar atunci
era accidentat ºi a forþat. Din
pãcate, va rata perioada de
pregãtire, din cauza acestei
rupturi suferite la meciul cu
FCSB.

Mateiu – O cãdere drama-
ticã a sa în acest campionat,
dupã ce anul trecut fusese cel
mai bun al sãu la Craiova. A
jucat puþin, nu s-a remarcat,
a dat un singur gol, în primul
meci din sezon, la Sabail. A
fost ºi accidentat o perioadã,
dar a ºi fost neglijat în unele
meciuri în care putea fi util.

Qaka – Transfer ratat. La
200 de mii de euro bani cãtre
Iaºi ºi salariu de 10 mii pe
lunã, albanezul nu a confirmat
nici pe departe. Nici prestaþii
bune, nici vreun gol (de fapt,
nu a marcat vreunul în toatã
cariera), nici vreun assist.
Nimic.

Cicâldãu – Unul dintre oa-
menii de bazã. A avut un în-
ceput de sezon modest, dupã
ce a pierdut pregãtirea de
varã, dar ºi-a revenit pe par-
curs. Are ºi destule goluri, 6
în campionat, 1 în Cupa Ro-
mâniei ºi 1 în Europa League,
a punctat ºi din faze fixe. Mai
are meciuri însã în care sca-
de neaºteptat nivelul.

Ivanov – Pare un câºtig.
Nu i-a lipsit determinarea, a
avut ºi reuºite, dar n-a fost
constant, nu ºi-a câºtigat lo-
cul de titular. Golurile de la
Atena, cu Dinamo ºi cele 3
assist-uri de la Mediaº sunt
elemente suficiente pentru a fi

considerat un transfer bun.

Ioniþã – A continuat ceea
ce fãcea la CFR: sã stea ºi în
tribunã, sã stea ºi pe teren. Îi
lipseºte motivaþia, determina-
rea, dorinþa de a juca. Poate
ºi le va gãsi acasã, la Rapid,
unde va evolua la anul.

V. Constantin – Debutase
bine cu Papurã, marcase ºi
douã goluri, promitea, era în
creºtere, era ºi under. Din pã-
cate, a venit acea accidentare
gravã. Gol superb care a adus
victoria cu Clinceni.

Bãrbuþ – A rãmas acelaºi
jucãtor  inconstant ,  cu  un
meci bun ºi 3 slabe. Util pe
contraatac, eliminat pe joc po-
ziþional. Are un singur gol, la
Dinamo. De fapt, jocurile cu
Dinamo îi priesc, ºi în retur a
oferit un assist, pentru Iva-
nov. Prea puþin de la un jucã-
tor aºteptat de ceva timp sã
erupã.

Baiaram – An bun pentru
el, cu debut la 16 ani ºi des-
tule minute în tricoul ªtiinþei.
Declarat cel mai bun junior
din Dolj. Mai are de aºteptat
însã, fiindcã joacã pe poziþia
lui Mihãilã. E ºi foarte tânãr,
important este sã-ºi continue
creºterea în joc, fiindcã fizic
a evoluat mult. Pãcat cã nu a
marcat.

Mihãilã – A ratat pregãti-
rea de varã ºi începutul de
sezon, a revenit, dar parcã a
avut mai bune meciuri la na-
þionala de tineret. Are 3 go-
luri la Craiova în campionat
ºi 4 pentru România U21,
deºi sub comanda lui Rãdoi
are numai 3 meciuri. A mai
punctat de 2 ori în Cupã, pe
stadionul unde este prolific,
la Voluntari. Când nu joacã în
bandã, îºi pierde mult din po-
tenþial, trebuie speculat mai
bine la club, fiindcã Rãdoi l-
a „ghicit” ideal.

Koljic – A lipsit mult echi-
pei anul acesta. Fãrã el, Ban-
cu ºi Cicâldãu, Universitatea
pare o echipã de play-out. A
fost letal, cum a revenit pe te-
ren, din pãcate a jucat destul
de puþin ºi s-a accidentat iar.

Fortes – Cea mai mare reu-
ºitã a sa ar fi fost transferul
în Israel, dar ºi în acest caz a
ratat. Mai poate juca prin apri-
lie-mai, din cauza suspendãrii
dupã acea eliminare la a doua
echipã. A avut acel gol egali-
zator cu Iaºi, ºi douã goluri
(unul la lovituri de departaja-
re) în Europa League. N-ar
trebui sã continue în Bãnie.

Ivan – Ca ºi Vãtãjelu, pare
o ciorbã reîncãlzitã ºi la fel ca
Vãtãjelu are numai un meci
bun de la revenire. A ºi jucat
pe un post pe care nu este
obiºnuit, dar chiar ºi aºa a
oferit prea puþin. O investiþie
majorã care nu se justificã.
Face în curând 23 de ani, ºi
parcã era mai eficient la 17.

Niþu – A debutat cu Piþur-
cã, a marcat ºi douã goluri.
Apoi a dispãrut.

Roman – Începuse bine se-
zonul, a dat ceva randament
în perioada lui Papurã, a ºi
marcat 4 goluri atunci. Apoi
au fost multe meciuri în care
nu a prins nici lotul. La expe-
rienþa sa, putea oferi mult mai
mult.

Markovic – I s-au oferit
câteva ºanse în mandatul lui
Papurã, însã nu a profitat de
ele. Eterna speranþã care în-
târzie sã confirme, poate ºi din
cauza accidentãrilor. Mai are
timp.

Zakaric – Transfer lãudat,
prestaþii criticate. A arãtat pu-
þine lucruri bune, poate ulti-
ma evoluþie, la FCSB, sã fi
fost decentã, în rest a deza-
mãgit.

Analiza evoluþiilor din
acest sezon ale jucãtorilor

Universitãþii Craiova
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